
Dagsorden for EAAA-Klimaråd  

22. januar kl. 14.00-15.30, CS.11 
 
Deltagere: Signe Dahl Iversen, Cecilie Jakobsen, Natasha Barbesgård Hay, Sie Woldum Tordrup, 
Joan Kjædegaard, Maria Mols. Søren Griepentrog deltager i punkt om markedsdag. 
Afbud fra: Casper Fuglsang Agerbo, Sanne Østergaard 
Referent: Cecilie Jakobsen 
 
 
Dagsorden: 

1. Gennemgang af årshjul/status (se bilag) 

2. Planlægning af markedsdag 13. marts (Søren Griepentrog deltager) 

3. VCTA i maj måned – gentagelse fra 2024? 

4. Klimauge i kantinen (forår 2025). Nedsæt projektgruppe 

5. Indkomne forslag på klima@eaaa.dk (Signe medbringer) 

6. Punkter til og dato for næste møder  

7. Evt. 

 
 
Referat 

Punkt Emne  
1, 3 og 4 Gennemgang af årshjul/status (se bilag) 

- Klimauge i kantinen – gik forholdsvis gnidningsfrit. Inputs 
fra praktikanter fra Det Grønne Akademi, havde et fint 
samarbejde.  

- Country Overshoot Day – vi antager, at Casper laver et skriv 

igen? 😊😊  
- VCTA – Kører igen, ikke umiddelbart noget nyt her?? Det er 

(umiddelbart) de lokale ledere, der melder til og medarbejdere 
direkte på platformen. Sidste år var der fælles 
opstartsarrangement med opstart. Gentages det? Er der brug 
for hjælp her? 

- ESG-rapport/nøgletal: vi har nøgletal og desuden lavet et 
projekt omkring bæredygtighed i undervisningen. Dette er 
ikke helt afsluttet, og der vil være møde med Hanne, Anne og 
Ulla omkring det (hvordan bæredygtighed mere struktureret 
kan integreres i undervisningen, hvor det ikke allerede lever). 
Umiddelbart ikke lagt op videre arbejde som rådet kender til. 
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2 Planlægning af markedsdag 13. marts 20-21. april (?) 
Søren Griepentrog deltager  

- der har været god energi om konceptet, og der har tidligere 
været to udgaver:  

o Første gang var der ca. 10 stande  
o Anden gang som en del af en fredagsbar, stadig med 

10 stande mens folk hyggede med øl og spil imens.  
- Casper og Søren har snakket om at åbne det op for aktører 

udefra; f.eks. nogle der har et brand eller nogle med andre 
interessante ting, de kan sælge. Stadig i tvivl om, om vi skal 
gå all-in; vil kræve flere hænder, da der er flere opgaver der 
skal løftes. Klimarådet skal blive enige om, hvad vi vil løfte i 
det her. Kender vi nogen, der har et brand/lidt stjernestøv? 
Kan vi trække på en god kontakt til relevant virksomhed, som 
vil deltage?  

- Søren laver et dokument til deling af kontakter på folk, der 
kunne være interessante at invitere til at have en stand 

- Søren vender tilbage med en konceptbeskrivelse på 
arrangementet, og datoen vil formentligt blive flyttet, måske 
til d. 20-21. april, hvor der også er temauge i kantinen.  

5 Indkomne forslag 
Der er ikke kommet forslag ind på klima@eaaa.dk  

6 Næste møder – punkter til møder og tidspunkt for 2025 
- Vi regner med at Casper laver indkaldelser 

7 Evt. 
- Natascha (studerende) er færdig på studiet, så der skal findes 

en ny studerende til rådet. Søren anbefalede at tage fat i 
akademirådet. 

- Sie (underviser) trækker sig fra rådet. Har været med fra 
starten og vil gerne give pladsen videre til en ny med 
kompetencer, som passer bedre med rådets nuværende type 
af indsatser. 

- Det blev kort diskuteret om rådet opfylder forventningerne 
hos medlemmerne i forhold til at bidrage positivt til effekt og 
forandring på klimaområdet for Erhvervsakademi Aarhus. Det 
opleves generelt at det er svært at finde tiden hos de enkelte 
medlemmer uden afsatte ressourcer til formålet. Maria vil 
bære problematikken videre til ledelsen. 
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